
Persoonsvorm	in	de	verleden	tijd	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	



Werkwoord	naar	zelfstandig	naamwoord	
	
Je	kunt	op	drie	manieren	van	een	werkwoord	een	zelfstandig	
naamwoord	maken.	
1.	 Je	zet	het	lidwoord	‘het’	voor	het	werkwoord.	
2.	 Je	gebruikt	een	vorm	van	het	werkwoord.	
3.	 Je	plakt	er	een	voor-	of	achtervoegsel	aan.	
• zingen:	 	 	 het	zingen	
• werken:	 	 	 het	werken	
• wandelen:	 	 de	wandeling	
• zeuren:	 	 	 het	gezeur	



Persoonlijke	voornaamwoorden	
	
Een	persoonlijk	voornaamwoord	kun	je	altijd	vervangen	door	
een	zelfstandig	naamwoord	of	een	eigennaam.	
	
	
	
	
	
	
	



Woorden	afbreken	met	een	streepje	
	
	

	
	
	
	
	
	


